

Date: 01 December 2025

Ref: AIC\ Risk & Compliance/ 398

التاريخ: 1 ديسمبر 2025
الإشارة: الأهلية/ المخاطر والالتزام/ 398

To: Boursa Kuwait Company,

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين ،،

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،

Subject: Opening of Candidature for Al Ahleia Insurance Company Boards' Membership

الموضوع: فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة للشركة الأهلية للتأمين ش.م.ك.ع.

With reference to the above subject, and in compliance with the provisions of Book Twelve (Listing Rules) of the Executive Bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the CMA and the regulation of securities activities and their amendments, we hereby enclose the announcement the opening of candidature for membership of the AIC's BODs for the upcoming term (2026-2029), that will begin from the issuance of the decision of the General Assembly. Also, the announcement will be available on the company's website (www.alahleia.com).

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب الثاني عشر (قواعد الإدراج) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها، نرفق لسيادتكم طيه الإعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة الأهلية للتأمين وذلك للدورة القادمة (2026-2029) والتي تبدأ من صدور قرار الجمعية العامة. كما سيتم إتاحة الإعلان على موقع الشركة (www.alahleia.com).

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

الشركة الأهلية للتأمين ش.م.ك.ع.
Al Ahleia Insurance Company S.A.K.P.

Mohammad A. Al-Saad

Vice CEO

محمد عبدالمحسن السعد

نائب الرئيس التنفيذي



- Copy to the IRU

- نسخة إلى وحدة تنظيم التأمين

إعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة للشركة الأهلية للتأمين للدورة القادمة (2026-2029)

Announcement about opening of candidature for membership of the BODs of AIC for the upcoming term

Date	2025/12/01	التاريخ
Introduction	Al Ahleia Insurance Company announce the opening of candidature for membership of its BODs for the upcoming term (2026-2029), commencing upon the issuance of the General Assembly resolution. Therefore, we invite interested candidates who meet the required conditions to submit their applications within the specified period below.	المقدمة تعلن الشركة الأهلية للتأمين عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة للدورة القادمة (2026-2029) والتي تبدأ من صدور قرار الجمعية العامة. وعليه، ندعو السادة الراغبين في الترشح ممن تستوفي فيهم الشروط المطلوبة إلى التفضل بتقديم طلباتهم خلال المدة المحددة أدناه.
Nomination Requirements	The candidate must meet all legal requirements and conditions stipulated in the Companies Law, the IRU requirements, and the Company's Articles of Association. No member can apply for candidature after closing period specified below, as per Article (1-11-4) in Book Twelve of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 regarding the Establishment of CMA and Regulating Securities Activities and its Amendments.	شروط الترشح أن يكون المرشح مستوفياً للشروط والمتطلبات الواردة في قانون الشركات ومتطلبات وحدة تنظيم التأمين وهيئة أسواق المال والنظام الأساسي للشركة. ولا يجوز ترشح أي عضو مجلس إدارة للشركة بعد انقضاء المدة الواردة أدناه، وذلك وفقاً للبند رقم 3 من المادة (1-11-4) في الكتاب الثاني عشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته.
Required Documents	- A recent Civil ID copy. - Criminal record certificate issued by the Ministry of Interior. - To whom it may concern certificate regarding the candidate's legal standing, issued by the CMA. - Candidate's CV, professional experience, academic qualifications with supporting documents. - Identification of the position for which the candidate is applying (Executive – Non-Executive – Independent). - A statement for the number and dates of memberships on Boards or Committees in companies which he/she served. - A statement listing the companies in which he/she is still a member and companies in which he/she participates in management or ownership. - A declaration from independent candidates confirming they meet the independence requirements as per IRU instructions.	المستندات المطلوبة - صورة حديثة من البطاقة المدنية للمرشح. - شهادة الحالة الجنائية صادرة من الإدارة العامة للأدلة الجنائية لدى وزارة الداخلية. - شهادة لمن يهمه الأمر الخاصة بسلامة الموقف القانوني للمرشح والصادرة من هيئة أسواق المال. - السيرة الذاتية والخبرة والمؤهلات العلمية للمرشح مع المستندات المؤيدة لها. - تحديد الصفة التي يرغب في ترشيح نفسه لها (تنفيذي - غير تنفيذي - مستقل). - تقديم بيان عدد وتاريخ عضويته في مجالس إدارة الشركات واللجان التي تولى عضويتها. - بيان بالشركات التي لا يزال يتولى عضويتها والشركات التي يشترك في إدارتها أو ملكيتها. - إقرار من المرشحين المستقلين باستيفاء شروط الاستقلالية وفقاً لتعليمات وحدة تنظيم التأمين.
Opening Date for Candidacy	2025/12/01	تاريخ فتح باب الترشح
Closing Date for Candidacy	2025/12/31	تاريخ إغلاق باب الترشح
Submission of Nomination Application	Candidate shall submit the application with all required documents to the following email (governance@alahleia.com), during the period specified above. For any inquiries, please contact the following numbers: 22920992 - 22920903	طلب الترشح يتعين على المرشح تقديم طلب الترشح للعضوية مرفقاً به كافة المستندات المطلوبة على الإيميل (governance@alahleia.com) وذلك خلال الفترة المحددة أعلاه. في حال وجود أي استفسار، يرجى الاتصال على الأرقام التالية: 22920992 - 22920903